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dringsforslag om 5 pct., idet det er bedre end 
2 pct. 

Lone Dybkjær (RV): 
Til fru Lilli Gyldenkilde skal jeg blot sige, 

at jeg nok burde have udtrykt mig en anelse 
mere præcist forleden dag. Jeg burde have 
sagt, at der ikke sker nogen ændring i den 
måde, kontingentet beregnes på, forstået på 
den måde, at efter det, vi vedtager i morgen, 
beregnes kontingentet som 7,35 gange en 
dags dagpengemaksimum. Det vil sige, at når 
dagpengemaksimum ændres, vil kontingent- 
betalingen også ændres. Jeg har i øvrigt for- 
stået på debatten forleden dag med fru Lilli 
Gyldenkilde, at hun synes, det er ganske ri- 
meligt, at der sker en merindbetaling, hvis 
man øger dagpengesatsen. 

Det vil altså sige, at der sker en ændring 
med 6 kr. pr. dag. Det skal så ganges med 
7,35. Det vil sige 44 kr., hvorved bemærkes, 
at de, der er på dagpengemaksimum, med de 
2 pct. får 2.000 kr. mere om året. Der skal 
altså betales 44 kr. mere i kontingent. Sådan 
må tallene være, det mener jeg er et relativt 
simpelt regnestykke. 

Jeg beklager, at jeg ikke udtrykte mig helt 
så præcist forleden dag. Jeg mente naturlig- 
vis, at der i lovgrundlaget ikke sker nogen 
ændring af faktoren, de 7,35. Det mente jeg 
var det, der var det væsentlige i denne sam- 
menhæng. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Ændringsforslag nr. 1 
forkastedes, idet 67 stemte for, 79 imod. 

Ændringsforslag nr. 2 
forkastedes uden afstemning. 

Forslaget som helhed sattes derefter til 
forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Forslaget til folketingsbeslutning 
vedtoges med 145 stemmer (S, KF, V, SF, 
RV, CD, VS og KrF) mod 3 (FP). 

Formanden: 
Om denne vedtagelse vil der nu blive givet 

meddelelse til arbejdsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

14) Anden (sidste) behandling af beslutningsfor- 
slag nr. B 63: 

Forslag til folketingsbeslutning om at frihol- 
de pensionister og kontanthjælpsmodtagere for 
virkningerne af  de økonomiske indgreb på 
energiområdet. 

Af Erik B. Smith (S) m.fl. 
(Fremsat 5/12 85. Første behandling 6/12 

85. Betænkning 8/12 85). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Forslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Forslaget til folketingsbeslutning 
forkastedes, idet 72 (S, SF, VS og FP) stemte 
for, 77 (KF, V, RV, CD og KrF) imod. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

15) Fortsættelse af tredje behandling af lovfor- 
slag nr. L 1: 

Forslag til finanslov for finansåret 1986. 
(Fremsat 1/10 85. Første behandling 3/10 

85. Betænkning 9/10 85. Anden behandling 
15/11 85. Tillægsbetænkning 21/11 85. Fore- 
gående del af tredje behandling (forhandling 
og afstemning vedrørende ændringsforslage- 
ne) 11/12 85). 

Lovforslaget som helhed sattes til forhand- 
ling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges med 124 stemmer (S, KF, V, RV, 
CD og KrF) mod 25 (SF, VS og FP). 
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Formanden: 
Lovforslaget vil ,nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Meddelelser fra formanden: 

Formanden: 
Der er ikke mere på dagsordenen. 

Uden for dagsordenen foretoges: 
Valg af 1 medlem til repræsentantskabet for 
Danmarks Nationalbank. 

Formanden: 
I skrivelse af 11. december d.å. anmoder 

økonomiministeren om, at der må blive fore- 
taget nyvalg af 1 medlem til repræsentant- 
skabet for Danmarks Nationalbank i stedet 
for Henning Jensen (S), der har ønsket at 
udtræde af repræsentantskabet med udgan- 
gen af 1985. 

Til nyt medlem fra den 1. januar 1986 og 
indtil udløbet af den nuværende funktionspe- 
riode, den 31. marts 1986, har vedkommende 
gruppe udpeget Camre (S). 

Den pågældende er herefter valgt. 

Meddelelser fra formanden: 

Formanden: 
Der er ikke mere at foretage i dette møde. 

Medlem af folketinget Henning Jensen har 
meddelt mig, at han fra og med udgangen af 
december måned 1985 nedlægger sit mandat 
som medlem af folketinget. 

Medlemmer af folketinget Leif Hermann 
(SF), Gade (SF), Anne Grete Holmsgård 
(VS) og Elisabeth Bruun Olesen (VS) har 
meddelt mig, at de ønsker til miljøministeren 
at stille følgende: 

Forespørgsel. 
»Hvilke oplysninger kan miljøministeren 

give om planerne for den miljømæssige ind- 
sats på marginaljordsområdet?« 

(Forespørgsel nr. F 19). 

Forsvarsudvalget har afgivet: 
Beretning om eventuel påbegyndelse af et 

kampvognsspor gennem Slagelse lystskov. 
Eksemplarer er omdelt. 

Miljø- og planlægningsudvalget har afgi- 
vet: 

Beretning vedrørende proceduren i forbin- 
delse med dioxinhandlingsplanen. 

Eksemplarer vil blive omdelt. 

Der er foretaget ændringer i følgende ud- 
valg: 

Forsvarsudvalget (11/12 85): 
Udtræder: Hans Hækkerup (S) 
Ny stedf.: Søren Hansen (S) 

Forsvarsudvalget (12/12 85): 
Udtræder: Alice Brask (KF) 
Ny stedf.: Connie Hedegaard (KF) 

Nordisk Råd (12/12 85): 
Udtræder: Svend Jakobsen (S) 
Nyt medl.: Anker Jørgensen (S) 
Udtræder: Anker Jørgensen (S) 
Ny stedf.: Svend Jakobsen (S) 

Det udenrigspolitiske nævn (12/12 85): 
Udtræder: Ivar Nørgaard (S) 
Nyt medl.: Anker Jørgensen (S) 
Udtræder: Anker Jørgensen (S) 
Ny stedf.: Ivar Nørgaard (S) 

Folketingets næste møde afholdes i mor- 
gen, fredag den 13. december 1985, kl. 10.00. 

Angående dagsordenen skal jeg henvise til 
den i salen opslåede dagsorden. 

Mødet hævet kl. 17.42 


